

Pengilang China membeku [kaca yang dikeraskan](#), Harga kilang pensijilan CE kaca terukir asid

Building gelas kilang harga kaca pekat beku

Kaca tempered Acid Etched, juga dinamakan kaca tempered frosted, kaca pengeras yang tidak jelas, kaca tempered buram, kaca bertetulang tembus, dan lain-lain. Ia dihasilkan dari kaca apungan Acid Etched yang dipotong ke ukuran yang disesuaikan, kemudian diletakkan di atas meja roller, membawanya melalui relau yang memanaskannya jauh melebihi suhu ansi 700 °C. Kaca kemudian disejukkan dengan cepat dengan udara paksa sementara bahagian dalamnya tetap bebas mengalir untuk waktu yang singkat. Dengan cara ini, kaca tempered Acid Etched terbentuk. Semua pemprosesan mendalam seperti, penggilap tepi, lubang penggerudian, potongan, pemotongan mengikut ukuran mesti dilakukan sebelum pembajaan.



Spesifikasi

Saiz: Saiz maksimum: 3000 * 8000mm, saiz mini: 150 * 300mm

Warna: jernih, sangat jelas, kelabu, hijau, biru, gangsa, dll.

Kerja tepi: tepi digilap rata, tepi pensil, tepi serong, tepi matt, tepi bulat sudut dll.

Lubang: diameter lubang kaca mestilah lebih besar daripada ketebalan kaca. Terdapat untuk apa-apa kelengkapan skru yang disesuaikan.

Potongan: ia tersedia untuk ukuran disesuaikan mengikut gambar gambar.

Sudut: Sudut keselamatan dapat mengelakkan mogok berlaku dan melindungi kaca yang rosak dari sudut.



Kelebihan kaca tempered yang tidak jelas

1. Berbanding dengan [Kaca apungan terukir asid](#), kaca keras beku yang terukir adalah 5 kali lebih kuat,

jadi ia dikenali sebagai kaca kekuatan tinggi.

2. Dianggap sebagai kaca keselamatan, ketika kerosakan berlaku, zarah-zarah kecil tidak akan menyakiti manusia.

3. Mudah dijaga dan sangat tahan terhadap tangga, mudah dibersihkan.

4. Tidak datang atau berubah warna seperti pelapis

5. Tahap penghantaran cahaya yang tinggi, tetapi membantu melindungi privasi.



Permohonan

Sebagai bahan binaan yang popular dalam industri pembinaan, kaca tempera legap digunakan secara meluas dalam apa sahaja pembinaan penduduk atau komersial. Sebagai contoh:

Pintu

Partition

Dinding

Rak

Pagar

Kandang pancuran mandian

Bahagian atas meja

Banyak yang lain



Standard kualiti:

CE, ISO, SGS, CCC diluluskan

EN12150 standard kaca tempered Eropah

Piawaian Amerika ASTM1048

GB 9963-1998 Standard Glass Tempered

GB 17981-1999 Kaca Tempered dan Pengukuh Panas Standard Cina

